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 Микола Павлюк, коментуючи вислів Одеського міського  голови Е.Гурвіца від20 травня,
про небезпеку перевантаження сипких вантажів практично в центрі  Одеси, розповів про
перспективу повної відмови від сипких вантажів та  повного переходу на контейнерну
перевалку і підкреслив: «Вже в  найближчий рік ми сподіваємося повністю перейти
тільки на контейнери».    Нагадуємо що, в ході спілкування з  журналістами.  Е.Гурвіц
відзначив, що муніципалітет не може допустити, щоб виробничі  інтереси порту
реалізовувалися за рахунок інтересів мешканців міста. 
  «Місто не проти розвитку порту, проте, за умови, що Одеський порт  розвиватиметься
розумно і без шкоди для жителів міста», — підкреслив  Е.Гурвіц.  
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